

Bonding Agents and Primers



Vetonit

Bond Pure



Bonding Agents and Primers

Vetonit Bond Pure



Description

A highly concentrated, high-quality bonding agent and admixture, designed to enhance adhesion and improve the mechanical properties of cementitious mixes.

Uses

- Multi-purpose usage
- Works as an admixture with plaster, lime/sand cement screeds, renders, mortars, and cement grouts when diluted with pure water at a ratio of 1 Bond: 7 Water
- Works as a bonding agent and can be sprayed or brushed on green substrates to improve bonding of plasters, patching compounds
- For renders, mortars, joint tape fixing, etc., when diluted with pure water at a ratio of 1 Bond: 3 Water
- Suitable for both internal and external applications

Advantages

- It can be used as a bonding agent and admixture
- Enhances bonding of plaster, sand/cement screed, renders, etc.
- Improves compression strength and abrasion resistance
- It adheres well to various construction materials, including concrete, stone, etc.
- Ensures brighter and long-lasting color on decorative wall surfaces
- Reduces shrinkage and cracks

الوصف

مادة رابطة عالية التركيز والجودة تعمل كمادة مضافة وكعامل ربط للمواد الإسمنتية. مصممة خصيصاً لتعزيز خصائص الالتصاق ولتحسين الخصائص الميكانيكية للمواد الإسمنتية.

الاستخدامات

- متعددة الاستخدامات
- تستخدم كإضافة إلى خليط الخرسانة، اللياسة الإسمنتية، المونة الإسمنتية، والتروبية الإسمنتية عند تخفيفها مع الماء النظيف بنسبة ١ بوند : ٧ ماء
- تعمل كعامل ربط ويمكن تنفيذها عن طريق رشها أو باستخدام الفرشاة على الخرسانة الخضراء (الخرسانة قبل المعالجة الكاملة) لتحسين ربط اللياسة والاصلاحات الإسمنتية
- تعمل مع الطلاءات، المونة، تثبيت شريط الفواصل، إلخ، عند تخفيفها بالماء النظيف بنسبة ١ بوند : ٣ ماء
- تستخدم للتطبيقات الداخلية والخارجية

المزايا

- يمكن استخدامها كعامل ربط أو كمادة مضافة
- تعزز ربط اللياسة، الرمل/الخلطات الإسمنتية، الطلاءات، إلخ.
- تحسن القوة الانضغاطية والمقاومة للتآكل
- إلتصاق جيد بالعديد من مواد البناء بما في ذلك الخرسانة والحجر، إلخ.
- يضمن ألواناً أكثر إشراقاً وثباتاً على الأسطح الجدارية الديكورية
- تقلل من الانكماش والتشققات

مواد الربط والأساسات

فيتونيت بوند بيور



متعددة الاستخدامات
Multipurpose



سهل التطبيق
Easy to apply



عالي التركيز
Highly concentrated



سهل الخلط
Easy to mix



ترابط عالي
Superior-bonding

مواد الربط والأساسات



فیتونیت
بوند بیور

